
SREČANJE VARUHINJ

Koristno s
prijetnim

Minevata dve leti odkar sta občinska skupnost otroškega
varstva in Zveza prijateljev mladine sprejeli kot trajno nalogo
pomoč družinskim (zasebnim) varuhinjam pri njihovi skrbi za
otroke zaposlenih staršev. Ta pomoč je izražena v srečafijih,
na katerih strokovnjaki teoretično in praktično posredujejo
varuhinjam znanje o vzgoji, negi in varstvu najmlajših.

Zadnje srečanje je bilo 24. novembra. Združeno je bilo z
izletom v Kočevje, kjer so bili udeleženci gostje tamkajšnje
vzgojno varstvene organizacije. Udeležba je bila razveseljiva,
saj se je družinskim varuhinjam pridružilo lepo število vzgojite-
Ijic in varuhinj iz bežigrajskih vrtcev, dve ravnateljici VVO,
socialne delavke \z krajevnih skupnosti ter predstavniki centra
za socialno delo, patronažna služba ter skupnosti OV in ZPM.
Kot strokovnjakinja je bila prisotna Irena Levičnik, vodja pred-
šolske vzgoje na Zavodu SR Slovenije za šolstvo.

V Kočevju je bilo tistega dne zelo živahno. Bila je sobota in
dela prost dan. Še zlasti živahno je bilo pred osnovno Solo in v
njej, kjer smo videli veliko otrok in tudi staršev. Kaj se je
dogajalo so nam povedali trije pionirji z rdečimi ruticami okrog
vratu, ki so se nam prijazno ponudili. da nam pokažejo pot do
vrtca, do katerega so nas tudi spremljali. V Kočevju so slove-
sno sprejeli cicibane v pionirsko organizacijo in to na sobotni,
dela prost dan, česar v Ljubljani še nismo doživeli.

V vrtcu nas je v odsotnosti obolele ravnateljice sprejela in
pozdravila njena Ijubezniva pomočnica Ačimovičeva, od katere
smo zvedeli vse o razvoju in delu VVO in njenih enot, ki so
nekatere tudi v bolj oddaljenih krajih. To kar nas je še posebej
presenetilo in kar si močno želimo, da bi bilo tudi v našem
Bežigradu tako, je izredno veliko zanimanje staršev za Ciciba-
novo šolo (Cicibanove urice), kar potrjuje tudi podatek, da je
ta šola kar v devetih oddelkih

Veliko je bilo vprašanj in odgovorov, med njimi tudi v zvezi z
skrbjo za otroke Romov. Zvedeli smo, da prirejajo zanje gleda-
liške predstave, da jih redno obiskujeta psiholog in sociolog,
dijaki gimnazije pa za socialno ogrožene otroke pletejo pulo-
verje in rokavice.

Med izmenjavo izkušenj so prišle do izraza težave, ki jih
prinaša današnji čas tudi otroškemu varstvu. In prav o tem je
spregovorila Irena Levičnik, ki je uvodoma med drugim dejala,
da v kriznih časih obstaja nevarnost za malodušje, čemur se
pa ne smemo predati, kajti nič ni tako črno, da ne bi mogli
najti izhoda. Ob tem je nakazala nekaj usmeritev za premago-
vanje težav in vrsto nalog v zvezi z njimi, med katerimi so na
prvem mestu naloge, ki se nanašajo na izboljšanje kakovosti
vzgoje otrok in na krepitev samoupravljanja že v enotah
vzgojno varstvenih organizacij.

Nakazane usmeritve in naloge pa bo moč uveljaviti in
uspešno reševati le s tesnim sodelovanjem vseh izvajalcev
otroškega varstva v krajevni skupnosti in občini, je bilo pou-
darjeno na srečanju, kakor tudi s tesnim sodelovanjem s starši
in kraiani.

Med vožnjo nazaj v Ljubljano se je v avtobusu pogovor
nadaljeval in sicer o pripravah za bližajočega se dedka Mraza.
Dogovorjeno je bilo o vsem, kar je treba storiti, da bo prazno-
vanje otrok kar najlepše. Družinske varuhinje bodo lahko
otroke, ki jih imajo v varstvu, pripeljale na prireditev v vrtec.
Tako je bil koristno izpolnjen tudi čas med vožnjo in zato ne
bo treba glede dedka Mraza sklicevati nobenega sestanka več.
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